
Protokół Nr 46/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 8 czerwca 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Roszak Joanna   - członek 

4. Kołodziej Piotr - członek 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Łuczak Jan – Przedstawiciel Izb Rolniczych na terenie powiatu inowrocławskiego 

4. Dudek Karol – Stacja Chemiczno-Rolnicza w Bydgoszczy 

5. Gadaliński Piotr – Inspektor ds. rolnictwa 

6. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

   Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Działalność Izb Rolnych na terenie gminy. 

3. Covid-19 w rolnictwie – pomoc dla rolników ze strony ARiMR. 

4. Zapobieganie skutkom suszy i zalewaniu terenów. Informacja o dostępnym 

ubezpieczeniu. 

5. Pobierane próby gleb do analizy w 2021 roku przez Okręgową Stację Chemiczno-

Rolniczą. Koszty pobierania próbek. 

6. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2021 roku. 

7. Zakończenie . 

Ad 1. Posiedzenie komisji o godz. 12.00 otworzył Przewodniczący komisji radny Pan 

Rybczyński Adam. Po stwierdzeniu quorum powitał wszystkich przybyłych na komisję 

członków komisji, Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, zaproszonych gości , 

Wójta Gminy   oraz pracowników przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 



Ad 2. Działalność Izb Rolniczych  na terenie gminy . 

Radna Wiesława Posadzy – Mam pytanie do pracownika dlaczego nie zostali zaproszeni na 

dzisiejszą komisję przedstawiciele Izby Rolniczej z naszej gminy  tzn. Pan Józef Guźlecki i Pan 

Dariusz Tomczak ? 

Uważam, że powinni dzisiaj tutaj być. 

Pan Piotr Gadaliński – Do Pana Tomczaka się nie dodzwoniłem, natomiast do Pana Józefa 

Guźleckiego przyznam szczerze nie zadzwoniłem. 

Pan Jan Łuczak – W rolnictwie dobrze się dzieje wówczas gdy rolnicy ciągną ten sam wóz w 

tym samym kierunku, jeżeli radni lokalni są aktywni to jest zupełnie inna bajka. Dużo zależy 

od tych rolników „na dole” od ich aktywności. Rolnik, który ma następców będzie działał 

prężniej, będzie bronił interesu rolnika. 

Pan Piotr Gadaliński – Dlaczego jest tak małe zainteresowanie izby, aby pojawili się w 

waszych szeregach rolnicy czempioni- prężni, dlaczego wybory do Izb Rolniczych  odbywają 

się „po cichutku”? 

Pan Jan Łuczak – Izby rolnicze stworzone są po to aby móc dogadywać się z ministrem, izby 

działają za pieniądze rządu. Oddolnie to powstawały kółka rolnicze, z dziada pradziada, z ojca 

na syna, ale nie izby , one powstały na potrzeby rządu. 

Radna Wiesława Posadzy – Nie mamy namacalnych dowodów działalności izby, nie ma 

takiego przepływu informacji, z którego dowiedzielibyśmy się o działaniach izby, 

osiągnięciach. Nasi delegaci czują się w pewnym sensie niedocenieni przez Izbę. 

Pan Jan Łuczak – Izba nie umie się sprzedać, izba powinna publikować swoje osiągnięcia, a 

nigdzie tego nie widać. Posiedzenia odbywają się raz na kwartał. Posiedzenia te okrojono do 

członków rady. Kiedyś brakowało krzeseł na posiedzeniach , w tej chwili jest tak jak wcześniej 

mówiłem. 

Komisja nie miała więcej pytań do gościa. 

Ad 3 i 4.  Przedstawiciel firmy ubezpieczeniowej nie mógł przybyć na posiedzenie komisji o 

czym poinformował i przeprosił. Temat ten zostanie omówiony w innym terminie. 

Proponuje się zaprosić Pana Gwidona Graczyka w innym terminie. 

Ad 5. Pobieranie próby gleb do analizy w 2021 roku przez Okręgową Stację Chemiczno-

Rolniczą. Koszty pobieranie próbek. 

Pan Karol Dudek – Koszt pobrania próby gleby do badania to 13,12zł, z czego rolnik płaci 

8,12zł natomiast 5zł dokłada gmina. Limit roczny  to jest 200 prób. Jest coś takiego jak 

ekspresowe wykonanie próby, które kosztuje 43zł. Jedna próba nie może przekraczać 4 ha, 

aby była reprezentatywna. 

 



Radny Adam Rybczyński – Ile prób jest obecnie wykupionych? 

Pan Karol Dudek - Na ten moment mamy wykupionych 81 prób. 

Pan Piotr Gadaliński – Czy jest duże zainteresowanie ze strony rolników ? 

Pan Karol Dudek -  Ceny nawozów są dosyć wysokie i rolnicy chętnie się interesują. 

Poprzedni rok nie jest dobrym wyznacznikiem ze względu na pandemię. Ten rok jest 

ostatnim rokiem gdzie można składać wnioski o dofinansowanie  do zakupu wapna, faktura 

ważna jest rok od daty zakupu. Można śmiało przekazywać namiary do mnie jeżeli ktoś 

będzie takiego kontaktu oczekiwał, jestem otwarty, na pewno dojadę do rolnika. 

Komisja nie miała więcej pytań do gościa.       

Ad 6. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2021 roku. 

Plan pracy na II półrocze 2021 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad przewodniczący komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 2021.06.10, godz.14.25. 

 

       Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

 

      Urszula Kilimiak                                                               Rybczyński Adam 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


